
 
 

Verslag van de vergadering van 20 november 2023 
 

Aanwezig:  

De heer M. Wiersma   Voorzitter 

De heer S. Smits  Vice-voorzitter 

Mevrouw D. Bouw  Ambtelijk secretaris 

De heer P. Baks   Lid 

Mevrouw J. Mensink  Lid 

Mevrouw C. van den Hoed Lid 

De heer Th. Kruisinga  Lid 

Mevrouw R. van Veen  Lid 

De heer D. Tippe  Lid 

De heer J. Koevoet  Lid 

 

Afwezig (met kennisgeving):  

Mevrouw N. Sulman, Mevrouw Y. Borsboom en mevrouw Scheringa 

 

 Huidige en toekomstige werkwijze van de Inclusief Groep door R. Balkenende (alg. directeur) 
Nadat in de vorige vergadering een toelichting is gegeven door de Gemeente Nunspeet op het 

onderzoeksrapport van Berenschot inzake de toekomstige werkwijze van de IG, is vanavond dhr. Balkenende 

van de Inclusief Groep uitgenodigd om vanuit de IG zelf ook een toelichting te geven. 

Het volledige verslag van deze toelichting wordt aan de leden nagezonden. Hoofdlijnen zijn: 

 

Dhr. Balkenende geeft aan dat de IG een mooie en belangrijke organisatie is. Uiteindelijk is het bestaansrecht 

van de IG afhankelijk van de keuzes die gemeentes maken. Het is legitiem dat gemeenten op enig moment een 

afweging maken of zij vinden dat de IG in de toekomst hetzelfde moeten blijven doen als in het verleden of dat 

er andere spelregels moeten komen. Dhr. Balkenende geeft aan het onderzoek, dat er om die reden is 

gekomen, belangrijk te vinden. Als er wat bij te stellen valt dan doet de IG dat ook. De uitkomst kan ook een 

bevestiging zijn dat vanuit de gemeente het signaal komt dat er veel dingen ook goed gebeuren, danwel goed 

gebeuren en inhoudelijk nog beter kunnen.  

 

Bij de start van dit proces is afgesproken om met beleidsambtenaren en dhr. Balkenende een klankbord te 

vormen richting Berenschot en als stuurgroep richting de gemeente. Berenschot heeft veel informatie 

opgehaald via interviews met wethouders en o.a. uit het rapport voor het ministerie van SZP. Dhr. Balkenende 

kan zich in het rapport vinden, met name in de weergave van de processtappen die redelijk schematisch 

weergeven. Tegelijkertijd kijkend naar de scenario’s die beschreven worden, is er afgelopen weken vooral het 

gesprek gevoerd in hoeverre er nog ruimte is binnen de scenario’s voor maatwerk, afwijkingen tussen 

gemeenten. Daar wordt onder andere naar gekeken met de beleidsmedewerkers en wethouders, zodat in 

ieder geval op gemeentelijk niveau een beeld ontstaat hoe je het als gemeente bij voorkeur zou doen. Dat is 

Berenschot de komende weken aan het ophalen, en dan ontstaat er een eerste beeld van waar zou de 

voorkeur liggen van de meeste gemeenten. Er moet een soort proces gaan komen waarin je gaat trechteren.  

 

Kosten en baten zijn moeilijk om bij elkaar te brengen en daarom is het voor sommige gemeenten lastig om de 

juiste investeringen te doen. En een belangrijke vraag hierbij is ook : krijg je balans tussen het maatschappelijk-, 

sociaal en economisch rendement? Vanuit de Gemeente Nunspeet ervaart dhr. Balkenende veel loyaliteit.  



- 2 - 

De Adviesraad vindt het welzijn, het sociaal en maatschappelijk rendement voor de burgers van groot belang 

en neemt dit mee en geeft dit ook mee aan de IG om mee te nemen.  

 

 Opening  
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. De proefperiode van het aspirant-

lidmaatschap van de heer Kruisinga eindigt per 1 december en per deze datum wordt hij officieel lid van de 

Adviesraad Sociaal Domein.  

 

 Notulen en actielijst van de vorige vergadering 30 oktober 2023 
 

Notulen 

Met dank aan de ambtelijk secretaris, worden de notulen na een kleine tekstuele wijziging vastgesteld.  

Mevr. van Veen vraagt of het kan kloppen dat de presentatie van mevrouw Ribberink over de IG nog niet is 

verstuurd. Zij heeft deze nog niet ontvangen. Mevr. Bouw geeft aan dat zij de presentatie alleen in One Drive 

had gezet en nog niet had rondgemaild.         

4D ‘de jaarplanning met de vergaderdata voor 2024 wordt vaststeld’ wordt ‘de jaarplanning met de 

vergaderdata voor 2024 wordt vastgesteld’ 

 

Actielijst 

Actiepunt 9; de voorzitter heeft tot op heden nog steeds niet van iedereen een portretfoto ontvangen. Met het 

oog op het communicatieplan, is het wenselijk om deze voor 20 december naar de voorzitter te mailen.  

147; er is nog geen vacature in het HaH gesignaleerd. Verzoek aan de ambtelijk secretaris om er nogmaals 

achteraan te gaan.          

148; kan van de actielijst af. 

150; de heer Baks heeft het inwonersonderzoek nog niet ontvangen.   

151; kan van de actielijst af.  

152; mevr. Bouw heeft nog geen vergaderdata van de WG 0-23 jaar ontvangen.   

 

 Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken.  

 

 Mededelingen  
A) Interessante bijeenkomsten; Al even geleden is er een ‘save the date’ gemaild namens het Zilveren Kruis en 

de gemeenten voor de presentatie van het Regioplan IZA Noord-Veluwe en Zeewolde. Op 7 december 

2023 vindt dit plaats van 16:30-18:30u, locatie: Sparrenhorst, Eperweg 46  in Nunspeet. 

B) Weth. Elskamp is langdurig afwezig wegens gezondheidsomstandigheden. Mevr. van den Hoed vraagt of er 

een bos bloemen bezorgd kan worden namens de Adviesraad.    

  

 Stand van zaken werkgroepen:  
A) 0 – 23 jaar:  

1. WG 0-23 Aantekeningen bijpraatmoment Notitie Spelen & Bewegen_13-11-2023; Dhr. Koevoet en dhr. 

Tippe hebben een gesprek gehad met mevr. Huis in ’t Veld over het vervolg van de notitie Spelen & 

Bewegen. Zij heeft dit beleidsstuk overgenomen van mevr. Nagelholt. Zij heeft een beleidsstuk 

participatie geschreven. En het adviesbureau OBB spelmakers + ruimtedenkers aangehaakt. Op dit 

moment zit de beleidsontwikkeling in de eerste fase, gericht op informatie ophalen. De gemeente 

probeert kinderen en jongeren extra te betrekken bij het ophalen van informatie. Halverwege 

december wordt de verzamelde informatie teruggekoppeld aan OBB. OBB analyseert deze informatie 

en komt dan met een plan van aanpak. 

B)  16+ jaar: 

1. Verslag WG 16-60+_08-11-2023;  
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De WG 16-60+ heeft met de beleidsmedewerkers dhr. van Enk en mevr. Schoone bijgepraat over o.a. 

WMO. Een zeer waardevolle sessie met dank aan de praktijkgerichte inbreng van dhr. van Enk. De 

nieuwe beleidsregels zijn gedeeld met de werkgroep. Dhr. van Enk informeert de werkgroep over een 

onderzoek m.b.t. een andere wijze van “toekenning” van dagbesteding met het verzoek om mee te 

denken / eventueel een advies te geven.  Het rapport Burger in Zicht van april jl. van de ombudsman is 

bekend bij de beleidsmedewerkers. Zij zullen de werkgroep informeren hoe de gemeente Nunspeet 

omgaat met de aanbevelingen in dit rapport.     

 

Verder heeft er een gesprek plaatsgevonden met mevr. van Bruchem over o.a. WMO. Het was een 

hernieuwde kennismaking en het was een goed gesprek op hoofdlijnen, minder praktijkgericht. 

2. Advies voor de veranderde WMO beleidsregels, n.a.v. het regionaal (Oldebroek, Elburg en Nunspeet) 

overleg 

De ASDN is van mening dat de aangepaste Wmo beleidsregels een verbetering zijn ten gunste van de 

gebruikers. Tevens stellen wij de aanpassingen op B1 taalniveau op prijs. Een positief advies om deze 

aangepaste WMO beleidsregels door te voeren.  

 

3. De werkwijze met de contactpersoon vanuit de gemeente voor onze werkgroep 

Begin van het jaar is er afgesproken dat beide werkgroepen een beleidsmedewerker als 

contactambtenaar namens de gemeente zouden krijgen. Bedoeling was dat zij als een linking pin zouden 

gaan fungeren voor de beleidsonderwerpen die op de jaarplanning staan. Voor WG 0-23 is dat dhr. 

Daudeij voor WG 16-60+ dhr. van den Berg. Tot op heden blijkt dat er weinig / geen contact is geweest 

met de contactambtenaren en dat het contact rechtstreeks met desbetreffende beleidsmedewerkers 

gaat die een beleidsonderwerp willen bespreken. De vraag is of we de werkwijze zoals aan het begin van 

het jaar is vastgesteld zo willen houden of dat we de werkwijze willen aanpassen - zoals het in praktijk 

gaat; direct contact met de beleidsmedewerkers. De WG 16-60+ heeft veel meer verschillende 

onderwerpen dan de WG 0-23 en werkt het directe contact beter in plaats van via een 

contactambtenaar die als linking pin fungeert.  

Eind november is dhr. van den Berg uitgenodigd bij de WG 16-60+ om hier nog over door te spreken en 

afspraken over te maken. Voor de WG 0-23 wordt er in 2024 in de agendering meegenomen dat dhr. 

Daudeij drie keer aan gaat sluiten bij de WG 0-23.    

 

 Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties    

A)  Schema cyclus advies en reactie 

 Ter kennisgeving gedeeld en er zijn geen vragen over.  

 

 Jaarplanning vergaderen en beleidsonderwerpen 2023  

A) stand van zaken geplande beleidsonderwerpen; de jaarplanning voor dit jaar is aangepast op basis van de 

laatste informatie en wordt te kennisgeving gedeeld.  

 

 Hoe gaan we de achterban benaderen? 
Ter verheldering hebben de Adviesraadleden geen achterban, maar een netwerk. Mevr. van den Hoed heeft 

hier onlangs een artikel over rondgestuurd van De Koepel waar een heldere uitleg gegeven wordt over het 

verschil tussen een achterban en een netwerk. Dit artikel is als bijlage toegevoegd.  

 

Ook is er als bijlage een overzicht ‘Werkgroepen en onderwerpen ingedeeld’ toegevoegd. Dit overzicht heeft de 

voorzitter al enige tijd terug gemaild. Op basis van de werkvelden; Jeugd, Wonen en Mobiliteit, Medische zorg, 

Inburgering, Werk en inkomen, Dagbesteding, Cultuur en sport en overstijgende werkvelden is er een verdeling 

gemaakt. Aan elk werkveld zijn thema’s gekoppeld en met contacten. Omdat niet alle leden hier kennis van 
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hebben genomen, wordt dit punt belegd bij de werkgroepen om in kaart te brengen wie met welke 

organisaties contacten heeft.      

 

 (Concept) Communicatieplan ASDN taakverdeling 2024 
De voorzitter heeft samen met mevr. van den Hoed en mevr. Scheringa een communicatieplan opgesteld. 

Verdeling is zo ingericht dat iedereen vertegenwoordigd is.  Alle leden van de Adviesraad stemmen hiermee in. 

Aan de WG nog het verzoek om in te vullen wie het per werkgroep gaat oppakken om informatie te delen 

vanuit de werkgroepvergaderingen ter publicatie.     

Dit agendapunt komt terug in de ASDN-vergadering van december met de vragen die nog uit staan naar 

Communicatie.         

Doelstelling is om per 1 januari 2024 te gaan starten.   

 

 Rondvraag  
- Dinsdag 21 november vindt de regionale bijeenkomst Adviesraden Beschermd wonen / Maatschappelijke 

opvang plaats in het stadhuis in Harderwijk. Mevr. van den Hoed gaat hier naar toe als vertegenwoordiging 

namens de Adviesraad.  

- Dhr. Smits meldt zich alvast af voor de volgende ASDN-vergadering op 11 december. Hij zal dan 1,5 maand 

niet beschikbaar zijn voor de Adviesraad.  

- Dhr. Baks en dhr. Kruisinga zijn samen bij de politieke mantelzorglunch geweest en hebben de uitreiking 

van het certificaat ‘dementievriendelijke gemeente’ bijgewoond. Dit certificaat is op dinsdag 10 november 

uitgereikt door Alzheimer Nederland en wethouder Jennifer Elskamp heeft het namens de gemeente 

Nunspeet in ontvangst mogen nemen.  

- Dhr. Baks deelt mee dat er in alle dorpskernen van de gemeente een wethouder en beleidsmedewerker is 

geweest in relatie tot de mate waarin woningbouw kan plaatsvinden. Onderwerp zou ook op onze agenda 

kunnen komen te staan als het gaat om sociale woningen. Ook is de wethouder in Vierhouten geweest voor 

wat betreft cultuur.  

- Dhr. Baks is dit jaar helaas verhinderd om naar de Maatjesmiddag bij de Inclusief Groep te gaan op 6 

december. Van harte aanbevolen om hier naar toe te gaan.  

- Tenslotte deelt dhr. Baks nog mee dat de minderjarige asielzoekers zijn overgegaan van Vierhouten naar de 

nieuwe locatie – terrein van het voormalige Van Liendenhuis - aan de Elspeterweg in Nunspeet.  

 

 Afsluiting  

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.   

 

 

 

 

Volgende vergadering: maandag 11 december 2023 

 


